
 

 

Faggruppe vannkraft - møtereferat 3/2023 

Møtedato:  26.04.2023  
 

kl. 12.00 – 14.00 Sted:  Teams  

Til stede:  Gruppeleder: Jørn Tryge Haug(Verneområdeforvalter SR) 

Sven Sandvik (Sirdal Kommune) 

Per Øyvind Grimsby (SKK) 

Torborg Kleppa (Hjelmeland kommune) 

Grunde Johnsen (Otra Kraft/ Otteraaens Brugseierforening) 

Jon Atle Eie (NVE)  

Trond Erik Børresen (Lyse Kraft)  

  
Fravær:  Jostein Kristiansen (Statkraft)  

Turi Ottersland Tjøstheim (Suldal kommune)  

Sigrid Bjørgum (Bykle kommune) 

Svein Haugland (Å Energi)  
Møteleder:  Jørn Trygve Haug 

Referent:  Trond Erik Børresen Dato/sign.:  3.05.2023  

Kopi:  
 

 

Nr.  Dagsorden  Ansvar/ dato  

1. Status bakgrunnsnotat/faktark 

Kort runde om status for oppdatering av nytt bakgrunnsnotat/-

faktaark. Det gjenstår bare noen mindre oppdateringer før 

notatene er ferdig. Enkelte har problemer med å komme inn på 
Teamet for å legge inn for «sitt område». Har en problemer kan en 

evt. sende dette til Jørn som kan legge det inn.  Faktaarka skal 
danne grunnlaget for gruppa sin drøfting av tiltak og er ment som 

supplement til tiltaksmatrisen.   
 
 

Sven har i bakgrunnsnotatet for Rosskreppfjorden holdt fram bruk 

av motorferdselloven § 7 som verktøy for å regulere båtbruken på 
reguleringsmagasin. Vil være helt i tråd med formålet med loven 

som bla. er å verne om naturmiljøet.  Kan være et 
alternativ/supplement til å regulere båtbruken gjennom å avgrense 

tilgang på anleggsveg og båtrampe.  

  

Alle ferdigstiller 

for «sitt» område 

innen møte 10. 

mai.  
 

Kan evt. sende 
det til Jørn som 

kan legge det inn. 
 
 

Jørn spiller det 

også inn til 
areal/lov-gruppa.  

2. Vannkraftrelaterte tiltak som så langt har gått under radaren 

Kort runde rundt bordet om tiltak som så langt har gått under 

radaren.  
 
Tiltak som foreslås vil ofte ha en innskrenkende effekt (i en eller 
annen form) på bruken av utmarka. Vesentlig å sørge for forståelse 

og aksept av tiltak. Problemstillinga bør løftes fram for 

prosjektgruppa.  

 
Andre veier (ikke registrert foreløpig): 

 

 

 
 
Jørn tar dette 
videre med 

prosjektgruppa. 

 

 
 
 



 

Røldal – Suldal: Trond Erik orienterte kort om status for veier i dette 

området. Usikkert i hvilken grad disse er en barriere for villreinen: 

• Blåbergdalen – åpen vei, viktig for lokalt friluftsliv, usikkert 

hvilket regelverk denne er bygget etter 

• Votna – åpen vei, blir brukt en del av folk som er på reise øst 
vest. 

• Kaldevatn – stengt med bom, ut i fra den kunnskapen vi har 

er det et strengt nøkkelregime som håndteres av grunneier. 
Trolig relativt liten ferdsel. 

• Midtdyr – stengt med bom. Fjellstyre disponerer nøkkel til 
jegere som bruker denne under jakta. Kort sesong der veien 

er mulig å bruke pga. snø. Veien stod tidligere åpen hele 

høsten, men er nå stengt. 

• Finnabuvatn – åpen vei, usikker på omfang av bruk. 
 
Anleggsvei til Kvinen: Per Øyvind trakk fram anleggsveien inn til 
Kvinen. Denne veien er stengt med bom, men traseen blir brukt til 

skiløype (Jogladalen-Hønedalen). Betydelig ferdsel inn i 
villreinområdet.  
 

Bossvatn i Bykle: Grunde informerte om båtutsett som 

hovedsakelig brukes av grunneiere. Ved transport inn her kommer 

inn i området med ferdsel begrensinger (forbud utenfor sti). Jon 
Atle poengterte at det kan være fornuftig å skjerme/forebygge for å 

unngå et fremtidig problem. NVE og regulant tar en dialog om 
denne.   

 
Austheia: Usikkerhet knyttet til status her. Egen gruppe som ser på 

denne.  
 

Bjørnarådalen i Bykle og Valle (austheia) : ser på mulighet for å 

formalisere stenging.  
 

 

 

 
 
 
 

Andre aktuelle vannkraftrelaterte tiltak på austheia 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

Jon Atle og 

Grunde tar en 
diskusjon om 

hvordan en tar 
denne videre. 

 

 
 
Jon Atle og Svein 

ser på mulige 
vannkraftrelaterte 
tema til neste 
møte.  
 



 

3. Hvilke tiltak skal vi ta med oss inn i matrisen? 
Matrisen for registrering av mulige tiltak ble gjennomgått. Enighet om 

at en ikke skal veie så mye andre hensyn, men legge inn mulige tiltak 

som kan bedre forholda for villreinen. Avveining mellom ulike 

hensyn ligger ikke til denne gruppen, men forvaltning/Stat.  

Alle fyller inn i 

matrisen til møte 

10. mai. 
 

Jørn sender ut 
matrisen i forkant 
av møte.  

4.  Eventuelt 
Formålet med faggruppen ble diskutert. Enighet om at dette kun er en 

faggruppe der mulige tiltak blir diskutert uten at en i denne gruppen 

vekter det mot andre hensyn. Denne rollen ligger til forvaltning/Stat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


